
Skolebestyrelsesmøde 2
Onsdag d. 18. september kl. 17.00-19.30 i pusterummet på Langsøskolen.

Mødeleder: Jakob

Afbud: Jeppe, Niklas

Dagsorden

1. Bestyrelseskursus, d. 30. september 17.30-21.00, ungdomsskolen, tilmelding senest d. 24.
september. (17:00-17:05)

Referat:

Jakob har været på det før – det er et godt kursus.

Vend tilbage til Jakob senest den 23. september ift. tilmelding.

2. Skolebestyrelses online kursus:https://www.skole-foraeldre.dk/kursus/
(17.05-17.10)

Referat:

Indebærer hjemmeforberedelse for bestyrelsen, hvis vi vælger at lave kurset sammen på
bestyrelsesmøderne.

Alternativ til deltagelse i kurset, er at vi taler om punkterne hen ad vejen på
bestyrelsesmøderne – dette er vedtaget.

3. Plan for gennemgang af principper skolens principper:
240911 Oversigt over principper på Langsøskolen.docx
(17.10 - 17.40)

Referat:

Jakob har lavet en liste over skolens principper. Gennemgang af denne.

Det anbefales at principperne gennemgås i et rul over en 4-årig periode. Elevrådet kan
inddrages, hvor det er relevant. – dette er vedtaget.

Brian og Jakob laver prioriteret liste over hvilke principper der gennemgås hvornår. Max 4
på et år, så der også er tid til andre opgaver i bestyrelsen

Der skal laves princip for meddelelsesbog – kommer på næste møde

Der skal laves princip for evt. sammenlægning af klasser samt klassedannelser
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Der er brug for gennemgang og opdatering af skolens ordensregler – gerne grundig
gennemgang med involvering af elever og medarbejdere.

4. Deltagelse af elevråd på skolebestyrelsesmøder, hvornår
Fællesmøde forældreråd
(17.40-17.50)

Referat:

Elevrådet deltager hver 2. måned i starten af mødet.

Punkter tilrettelægges efter hvornår elevrådet er med.

Elevrådet er med ved næste møde.

Fællesmøde forældreråd – blev ikke afholdt sidste år – formål at forældrerådene kan sparre
med hinanden på tværs – Vi ønsker at afholde dette den 14. januar 2025. Bestyrelsen
planlægger dette.

5. Nye medlemmer af bestyrelsen, valg:
to henvendelser:
Pernille Halvorsen (Tobias Hold 6, Andreas Hold 4)
Thomas Holmskov (7.s)
(17.50-18.00)

Referat:

Vi tilbyder dem begge at indtræde i bestyrelsen.

Pause 18.00-18.15

6. Ressourceblomst: Bestyrelsen laver skolens ressourceblomst for skolen set med forældre
øjne. (18.15.-19.20)

Referat:

Udskydes til næste møde, hvor der er flere deltagere

7. Høring om oprettelse af specialklassetilbud på Voel Skole og Tollundskolen (nyt punkt –
modtaget dd)

Referat:

Gennemgang ved Jakob. Der mangler IC-pladser i kommunen.

Anne: der kommer også øget pres på børnehaverne i Voel – kommer senere til skolen
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Skal der flyttes elever fra etablerede IC til de nye? IC-elever har svært ved flytning og
danne nye relationer.

Hvad med personale?

Hvor mange elever forventer man der skal være på de nye IC?

Jesper: Hvordan spiller ønsket om lokal tilknytning ind i dette?

Jesper. Bekymring for kvaliteten når volumen er lille – ekspertisen daler, når IC bliver
mindre. Fleksibilitet er mindre i små enheder. Svært at fordele elever hensigtsmæssigt i
forskellige klasser/hold efter behov og udfordringer

Mette: påtænker man at Langsø IC skal være overbygningsskole for Voel IC? Har vi plads
til dette?

Anne: Hvad siger prognoser for børnetallet/demografisk udvikling i de forskellige
skoledistrikter ift disse planer?

Skoler kan noget forskelligt, er forskellige i størrelser og beliggenhed

Bekymring ift. bred målgruppe ift behov og udfordringer, muligheder for at danne relationer
med ligestillede samt kvaliteten af tilbuddet.

Jakob: Hvad med de lever, der går på Voel, når de kommer i 7. klasse – hvis Langsø IC
bliver overbygningsskole, er det så mest hensigtsmæssigt, at de kommer her på dette
tidspunkt?

Jesper: Vigtigt med sammenhængene skoleforløb

Jakob: meget bred målgruppe med meget forskellige behov – kan man favne dette i et IC

Enighed om at der er brug for at gøre noget ift IC-kapasiteten

Anbefaling at IC i Voel bliver op til 9 klassetrin, så de undgår skift mellem 6. og 7. klassetrin

Bekymring ift rekruttering af medarbejdere – fx når målgruppen er så bred…
specialistmangel.

Akut-behov/hovsaløsning?

Jakob skiver forslag til høringssvar ud fra ovenstående – sendes til kommentering blandt
bestyrelsesmedlemmerne inden den sendes ind.
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(19.10-19.20)

○ Fra ledelse:

- Trine er blevet opereret i denne uge – tilbage midt i november
- Jakob skal opereres på fredag – væk ca. 1 uge
- Kirsten skal opereres i november
- Der er snart skolefest – samme koncept som sidste år
- Infomøder på børnehaverne i den kommende tid
- Infomøder på Voel og Resenbro skoler er afholdt

○ Fra skolebestyrelse

○ Fra medarbejdere

- Ønske om drøftelse af kagesalg på skolen – er det i harmoni med kostpolitikken? – hvad
kan klasserne tjene penge på?

Referat:

8. Evt (19.20-19.30)

Referat:

Næste møde:

Mandag d. 30. september 2024 Skolebestyrelseskursus

Tirsdag d. 29. oktober 2024 Ordinært bestyrelsesmøde (KG)

Mandag d. 4. november 2024 Dialogmøde med DSFU

Mandag d. 9. december 2024 Ordinært bestyrelsesmøde (SA)
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Tirsdag d. 14. januar 2025 Ordinært bestyrelsesmøde (TF)

Onsdag d. 5. februar 2025 Fællesmøde med Langsø, Voel og Resenbro Skole, (TF, SA)

Torsdag d. 27. marts 2025 Ordinært bestyrelsesmøde (KG)

Uge 18 Dialogmøde med DSFU

Onsdag d. 14. maj 2025 Ordinært bestyrelsesmøde (SA)

Tirsdag d. 17. juni 2025 Ordinært bestyrelsesmøde (TF)
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